
POLGÁRMESTERI BESZÁMOLÓ 

 

Tisztelt képviselő társaim! Mint köztudott, a polgármesteri tájékoztatónak az 
két ülés közti időszakra kell kiterjednie. Az utolsó rendes testületi ülésünk 
márciusban volt, amit három hónap szünet követett a COVID19 vírus terjedése 
következtében elrendelt veszélyhelyzet miatt. Tekintettel az idő hosszúságára, 
alábbi beszámolómat nem részletezve, hanem összefoglalva, tömörítve 
készítettem el. 

A hivatali élet nem állt meg, legfeljebb átalakult. Megszűnt a közvetlen 
ügyfélfogadás, a munkatársak egy része home office rendszerben dolgozott. 
Jómagam nem éltem ezzel a lehetőséggel, minden munkanapomat a 
városházán töltöttem. A feladatok is részben megváltoztak: a város megszokott 
működtetése mellé újak jelentek meg. Tevékenységem legnagyobb részét 
kezdetben a veszélyhelyzettel összefüggő intézkedések meghozatala és 
gyakorlati átültetése kötötte le: operatív törzset hoztunk létre, egészségügyi 
óvintézkedéseket vezettünk be, egyeztettünk az ÁNTSZ képviselőivel, a 
rendőrséggel, a polgárőrséggel, védőeszközöket vásároltunk és adtunk 
dolgozóinknak, átszerveztük az intézmények működését, biztosítottuk az 
élelmiszerhez jutás jogát a piac részleges működtetésével, valamint védtük a 
szezonális termékeket előállító és forgalmazó őstermelőket, a családsegítőn 
keresztül elláttuk a rászorulókat, ami megkövetelte a napi szintű jelenlétet és 
munkát. 

Emellett számos egyéb tevékenység folyt: 

Így több egyeztetést tartottam a kastélyprojekttel kapcsolatban, 
meglátogattam dr. Sárdi Péter államtitkár urat, több ízben beszéltem Pánczél 
képviselő úrral. 

Ugyancsak számos megbeszélést koordináltam az orvosi ügyeleti rendszer 
átalakításáról az érintett polgármesterekkel, illetve a szolgáltatóval és az EÜSZB 
elnökével. 

Kézbe vettük és kezeljük a révek helyzetét, amelyekről áprilisban derült ki, hogy 
tavaly év eleje óta rendezetlen volt a működtetésük. 

Több ízben is tárgyaltunk a Ráckeve gazdasági életében kitörési lehetőséggel 
kecsegtető TTP elindításáról helyi cégek tulajdonosaival, valamint az IPE vezető 
munkatársaival.   



Már április végén megbeszélést tartottunk a szúnyoggyérítés elindításáról. 

Többszöri megbeszélés zajlott a Ráckevei Újság és a weboldal átalakításáról, 
hivatalosan átadtam a bölcsőde új parkolóját az intézmény dolgozóinak, 
fogadtam a strandfejlesztési elképzelésekkel jelentkező vállalkozókat, 
sporttanácsnokunk szervezésében egyeztettünk a strandröplabda-pálya 
fejlesztéséről, jogi ügyekben találkoztam többször az ügyvédünkkel, s a 
Homokbánya ügyében is több alkalommal fogadtam szakembereket. 

Megismerkedtem a katolikus iskola új igazgatójával, a hivatal és a rendőrség 
gördülékeny együttműködésének biztosítása érdekében jegyző asszonnyal 
együtt tárgyaltunk rendőrkapitány úrral. 

Schmidt Gáborral, az MKKSZ elnökével átadtuk a strand új fejlesztéseit, a jövő 
évi vadászati világkiállítás esetleges ráckevei helyszínként kiterjesztése 
érdekében végzendő lobbizásra felhatalmazást adtam Tasnádi Györgynek, a 
halászati alapítvány kuratóriuma volt elnökének. 

Találkoztam a szerb intézet igazgatójával, akivel egy ráckevei szerb állandó 
kiállítás megteremtéséről beszéltünk. 

Ráckeve és Környéke Beruházási Társulás ülésén vettem részt Dömsödön, az 
Őszidő Nyugdíjas Klub találkozóján, a szakrendelő Semmelweis napi 
rendezvényén.  

A veszélyhelyzet feloldása óta lakossági fogadó órákat tartok, bizottsági 
üléseken vettem részt, több megbeszélést tartottunk a Kerekzátony-sziget 
szennyvízelvezetési problémáinak megoldásáról, mindemellett napi 60-70 
levélre válaszolok, illetve intézkedem ezek alapján. 
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